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Porque hay que recordar que, por ejemplo, en el caso de la 
prótesis, el proveedor es de la conselleria, puesto que es la 
conselleria quien paga las prótesis . Una documentación que 
de momento no podemos estudiar ni contrastar porque la 
empresa Ribera Salud, en su dinámica desgraciadamente ya 
habitual de no colaborar con la administración y mantener la 
opacidad, ha recurrido judicialmente y se encuentran custo-
diadas en cajas en la propia conselleria de sanitat .

Tanto en la investigación judicial del juzgado número 4, con 
el que estamos colaborando en la entrega de documentación, 
como en lo relativo a la información que está retenida, esta-
mos a la espera de nuevos acontecimientos . Pero lo que sí 
puedo decirle es que desde la administración se ha impuesto 
una sanción grave de 30 .001 euros a b2b por realizar tareas 
de distribución de medicamentos sin la autorización precep-
tiva, y se ha procedido a la actividad de distribución en mate-
ria de medicamentos de uso humano .

Porque b2b no es ni una central de compras ni un distribui-
dor, ni un intermediario de medicamentos . Por tanto, no solo 
está en cuestión judicial el cobro de comisiones de manera 
presuntamente ilegal, por la compra, distribución o inter-
mediación de medicamentos, sino que b2b no tiene ningún 
tipo de autorización para realizar tareas relacionadas con la 
compra, la distribución e intermediación de medicamentos .

En conclusión, después de todo este serial, al cual estamos 
asistiendo, quiero decirle que este gobierno está empeñado 
en defender el interés general de la ciudadanía y de la sani-
dad pública valenciana . Porque no estamos dispuestos a ser 
cómplices de que unos pocos hagan negocio con la salud de 
todos .

Muchas gracias . (Aplaudiments)

El senyor president:

Moltes gràcies, consellera .

Senyories, continuem amb la pregunta de control, que 
formula la il·lustre diputada Llum Quiñonero al conseller 
d’Hisenda i Model Econòmic . Un segon, senyoria .

La senyora Quiñonero Hernández:

Bona vesprada, conseller .

Bueno, vuelvo con el tema de la Volvo, que el otro día le dio 
ritmo a la señora Bonig . Espero que… Le gusta, ¿no? Ahora no 
me escucha . Lo lamento . Porque me gusta que baile .

Del 11 al 22 de octubre, conseller, Alicante será durante 
doce días capital, con Valencia, de la Comunitat Valenciana . 
Demasiados pocos días en realidad para lo que las tierras del 
sur necesitan de esta Generalitat . Aprovecho para solicitar a 
La Generalitat que pase más días en Alacant y que deje la sede 
por allí unos cuantos meses más . Para todos será bienvenida .

Doce días seremos noticia ante los medios de comunicación 
del mundo por un evento deportivo que tiene como emblema 

la marca de una compañía de automóviles sueca que promo-
ciona la marca y no está claro cuánto promociona la tierra 
desde la que surcará los mares .

Un evento que impulsa una empresa privada que involucra a 
siete equipos del mundo no parece una enorme participación 
a simple vista . Interesa también analizar ese aspecto . No son 
los 29 equipos que participaron en 1982, ni los 23 de 1989, 
ni siquiera los 10 de 1999 . La regata no parece que aumente 
la participación . ¿Hay un informe respecto a eso? ¿Qué está 
ocurriendo con esa regata que empezó siendo de un gran éxito 
y que está reduciendo su participación? Me gustaría saberlo .

En 2015 dimitió su organizador noruego . Hace unos días 
el actual organizador ha dejado el cargo, Mark Turner, y el 
director Antonio Rodes ha declarado ayer mismo, en los 
medios, que le ha pillado por sorpresa esta dimisión porque 
se andaba también tratando de adecuar lo que la regata soli-
citaba de ampliar la organización a un plazo de dos años y no 
de tres como se venía realizando, cosa que, bueno, parecía un 
poquito problemática para La Generalitat como patrocina-
dora, desde mi punto de vista .

La vuelta al mundo a vela que partirá desde Alacant el próximo 
día 22 cumple su cuarenta y tres aniversario . Cuarenta y tres 
años . Una edad adulta . Desde el 2001, con el cambio de patro-
cinio también cambió su denominación, antes no se llamaba 
así . Con el apoyo de los gobiernos municipales del Partido 
Popular en Alacant, además, puso el nombre comercial a una 
parte de nuestro puerto, el muelle de Levante, que ahora 
lleva la marca, como lleva la marca el propio museo que paga, 
sufraga, La Generalitat . ¿Cuánto ha costado hasta el presente 
la organización de este evento? ¿Cuánto ha revertido para 
mejorar nuestras infraestructuras? ¿Cómo se ha gestionado?

La regata sale de Alicante desde 2005 . Son cuatro las veces que 
nuestro puerto alicantino le ha dado cobijo, casi diez años de 
vuelta al mundo a vela. Tiempo suficiente para tener negro sobre 
blanco los informes, los datos, los beneficios, las compensacio-
nes recibidas . ¿Cuánto recibe nuestra economía, nuestro turismo, 
nuestras empresas, nuestra ciudad? ¿Cuánto hemos mejorado 
en inversión tras casi diez años de ser sede del puerto de salida? 
Son demasiadas preguntas sin contestar . La Generalitat se ha 
comprometido a patrocinar las próximas salidas de la regata . 
No hubiera estado de más que la decisión de apoyar este evento 
pasara por estas Corts . No ha sido así y este grupo lo lamenta .

Lo que está a debate no es la regata, ni los excelentes equipos 
que competirán en ella, ni la excelencia del deporte náutico que 
bienvenido sea . El asunto ya pertinente de la inversión y del 
compromiso es seguir en su apoyo sin que medien los informes 
que acrediten que merece la pena y que salen las cuentas . Las 
cuentas no cuadran porque los datos no están cerrados sobre la 
mesa . ¿A cuánto ascenderá la inversión total de La Generalitat?

(Ocupa la presidència la vicepresidenta primera, senyora Carmen 
Martínez Ramírez)

La senyora vicepresidenta primera:

Señora Quiñonero .
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La senyora Quiñonero Hernández:

Lo sabremos más adelante . Tenemos seguro 400 
voluntarios…

La senyora vicepresidenta primera:

Señora Quiñonero, la pregunta .

La senyora Quiñonero Hernández:

…los que ha solicitado La Generalitat . Pero tenemos una 
población del 22% en riesgo de pobreza . (Veus)

La senyora vicepresidenta primera:

Senyora Quiñonero, ha d’acabar, per favor .

La senyora Quiñonero Hernández:

No estamos contentos, señoría . ¿Cuánto costará a las arcas 
públicas la organización de esta regata y las que vendrán 
y en qué informes ha basado sus decisiones? (Inoïble i 
aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gracias, señora Quiñonero .

Per favor, per favor . Senyor Castelló, li agraïsc molt l’ajuda 
però ja m’intentaré apanyar jo sola . (Veus i rialles)

Senyor conseller, quan vosté vullga li done de seguida veu al 
micròfon .

Gràcies, quan vullga .

El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

Moltes gràcies, presidenta .

En relació a la pregunta que formula la seua senyoria sobre el 
cost per a les arques públiques de recolzar l’eixida del port d’Ala-
cant de la volta al món de vela en relació amb les modificacions 
que l’organització de la regata ja ha introduït, he d’assenyalar en 
primer lloc que el compromís assumit pel Consell és gestionar 
les dues pròximes emissions de la volta al món a vela, el 2020 i 
el 2023 . Perquè sembla que açò que ha passat i conta vosté és 
perquè Volvo, la casa matriu, no vol canviar el calendari de tres 
anys de diferència .

Atenent la importància de la prova per l’impacte econòmic –
creguem nosaltres– i d’imatge, pense vosté que, junt amb el 

mundial de motos, és l’únic que ha quedat . Perquè realment 
s’han fet informes i tenim la valoració que el retorn econòmic, 
social, etcètera i d’imatge val la pena . La resta ha desaparegut 
com sap vosté molt bé .

La Volvo Ocean Race ofereix una oportunitat de posiciona-
ment –ho ha dit vosté i és veritat– exterior de la Comunitat 
Valenciana amb uns valors associats que el president Puig –
recorde– va finalitzar l’altre dia mateix a Alacant en tres punts: 
una Comunitat Valenciana solidària, per això a l’àrea social de 
les instal·lacions d’eixida es mostrarà el veler Astral, símbol 
reivindicatiu de l’ajuda humanitària; també conscienciat amb la 
sostenibilitat mediambiental on el mar és peça clau en el canvi 
climàtic; i participativa, deixant palés que l’eixida de la volta 
al món de vela és una esdeveniment obert, interessa a molts 
alacantins, molts valencians, molts turistes que visiten la ciutat 
de diferents nivells socials . No només un xicotet grup elitista .

Les xifres sobre el cost de les convocatòries anteriors les he 
explicat ací en este parlament diverses vegades . Amb el nou 
plantejament, quan el missatge i amb les correccions de les 
condicions econòmiques han fet amb la nova acció que hem 
apretat molt, pensem que l’operació de patrocini de l’eixida de la 
volta al món de vela des del port d’Alacant queda suficientment 
justificada i acotada en el risc, el qual es situa per La Generalitat 
en 22,5 milions d’euros per l’edició, més un aval conjunt de 9 
milions d’euros però que, segons els estudis fets sobre les edici-
ons anteriors, ofereix un retorn de 8,7 euros per euro invertit .

Com he dit abans a sa senyoria, el risc màxim que contrau La 
Generalitat és això, 22,5 milions d’euros per edició i un aval de 
9 milions d’euros . Això després de millores com, atenga senyo-
ria: la gestió l’assumix directament La Generalitat mitjançant 
la ciutat de projectes temàtics . S’ha acabat eixa intermediació 
privada on se perdien els diners pel mig . S’ha reduït el cost en un 
milió d’euros . El vaixell que s’utilitzarà servirà per a dues edici-
ons . S’ha eliminat l’actualització del cànon amb l’IPC o que l’im-
port del cànon es vincularà a l’impacte aconseguit, és a dir, al 
retorn econòmic de l’edició .

A més, i és molt important, hem pressionat perquè la presència 
de la dona ho siga i, per tant, per primera vegada en la història hi 
hauran setze regatistes de primer nivell mundial en esta regata . 
D’altra banda, cal assenyalar que esta és una xifra de risc màxim 
–la que acabe de dir-li– que, amb la declaració de l’esdeveni-
ment com a «d’excepcional interés» entre cometes, per tal d’afa-
vorir la col·laboració d’empreses privades mitjançant donacions 
i patrocinis, es veurà clarament minorada .

Estem en això . Hem aconseguit patrocinis importants . El de 
Mapfre, per exemple, no? I estem treballant en el tema . En 
tot cas, els estudis d’impacte realitzats per Deloitte, per a 
l’edició de 2008, i per Price Waterhouse Coopers, per a les 
dues següents, assenyalen que existix una rendibilitat econò-
mica i social que es va estimar en un impacte del PIB de la 
Comunitat Valenciana de 21,8 milions d’euros en 2008, de 62 
en 2011 i 66 en 2014 . En total, 150 milions d’euros .

I un efecte sobre l’ocupació en termes anuals de 1 .589 . . . (inoïble)  . . .

La senyora vicepresidenta primera:

Senyor conseller .
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El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

...i 4.833. En definitiva, les millores introduïdes i el canvi total 
de concepte fugint d’un plantejament elitista és el que carac-
teritzarà en esta oportunitat la Volvo Ocean Race .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, senyor conseller .

Anem a passar a la següent pregunta que formula el dipu-
tat senyor Josep Francesc Almería, del Grup Parlamentari 
Podemos-Podem, al conseller també d’Hisenda i Model 
Econòmic .

Senyor Almería .

El senyor Almería Serrano:

Moltes gràcies, presidenta .

Conseller, bona vesprada .

Quin és el nivell d’execució actual dels fons europeus pressu-
postats per La Generalitat Valenciana en l’exercici en curs? I 
quines són les previsions d’execució a la finalització de l’es-
mentat exercici pressupostari?

Moltes gràcies .

La senyora vicepresidenta primera:

Quan vullga .

El senyor conseller d’Hisenda i Model Econòmic:

Presidenta .

Senyoria .

En relació a la pregunta que fa sa senyoria sobre el grau 
d’execució dels fons europeus pressupostats per enguany, la 
previsió per a final de l’exercici, cal assenyalar que els progra-
mes operatius tenen un calendari plurianual, segons els perí-
odes de planificació de la Unió Europea. L’actual, en concret, 
abasta el període 2014-2020 i, a més a més, normalment n’hi 
ha un retard en la posada en marxa dels programes respecte 
del calendari del període, per la qual cosa l’execució, la certi-
ficació de les actuacions i el pagament de fons també es 
retarda després que acaba el període . En este cas, per exem-
ple, podem estar pagant fins i tot en el 21-22.

Això està recollit així en el reglament mateix de les dispo-
sicions comunes de funcionament dels fons europeus que 
establix l’article 136 que la comissió lliurarà en un programa 

operatiu la part de l’import que al 31 de desembre del tercer 
exercici següent a aquell en què s’haja contret el compromís 
pressupostari no s’haja utilitzat pel pagament del prefinan-
çament inicial i anual i els pagaments intermedis . Per tant, 
ara, en l’any 2017, es complirà el termini per a lliurar els fons 
corresponents a les actuacions dutes l’any 2014 pel govern 
anterior i que no s’hagen avançat prèviament .

Tanmateix, però, l’any 2014 encara no estaven aprovats els 
programes operatius, tot i que s’anomene 2014-2020 . Potser 
l’anterior govern va tindre alguna responsabilitat en no 
enviar més prompte la documentació, perquè els programes 
operatius Feder i els del fons social europeu de la Comunitat 
Valenciana foren aprovats abans . Únicament a punt ja d’aca-
bar l’any, el 14 de desembre, es va aprovar per la Comissió 
Europea el Programa operatiu d’ocupació juvenil .

El programa operatiu Feder Comunitat Valenciana es va 
aprovar el 22 de juliol del 2015, ja amb el govern nou . I el 
programa Fons Social Europeu de la Comunitat Valenciana 
fou aprovat el 17 de desembre del 2015 . I després de ser 
aprovats s’hagueren d’efectuar les habilitacions correspo-
nents a La Generalitat per actuar com a gestors dels progra-
mes . Per exemple, els acords d’atribució de funcions d’en-
tre l’administració general de l’estat i La Generalitat pels 
quals designa la Direcció General de Finançament i Fons 
Europeus com a organisme intermedi per al programa opera-
tiu del Fons Social Europeu i per al Programa operatiu d’ocu-
pació juvenil, es van produir –prenga nota– el 8 de març i el 4 
d’abril d’enguany respectivament . De l’any 2017 . 2017 .

I l’acord del director general de Fons Comunitaris del Ministeri 
d’Hisenda i Funció Pública per la qual es designa La Generalitat 
com a organisme intermedi del programa operatiu Feder, fou 
adoptat el 17 d’abril d’enguany . Este és el panorama del qual 
podem continuar parlant en la segona part de la resposta .

Moltes gràcies . (Aplaudiments)

La senyora vicepresidenta primera:

Gràcies, conseller .

Senyor Almería .

El senyor Almería Serrano:

Moltes gràcies, conseller, en no respondre a les meues 
preguntes de forma esquifida.

Evidentment, en el panorama que ens ha presentat, resulta 
quasi, quasi impossible realitzar una avaluació de retribució 
pressupostària en base anual . Però convindrà amb mi que els 
pressupostos de La Generalitat tots els anys duen unes parti-
des específiques i desglossades pel que fa als diferents progra-
mes europeus que La Generalitat té habilitats . Aleshores, això 
ens du a una sèrie de preguntes . És a dir, esta assignació anual 
és absolutament arbitrària, té alguns criteris?

En la primera sessió de control al Consell d’aquesta legis-
latura responia vosté a la pregunta d’un diputat del mateix 


